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In dit nummer:  

Van Rijn geeft gelijk in kwestie van huishuidelijk hulp. 

Iedereen is een vehaal. 

Oproep copy en kleine bijdrage. 

 

Van Rijn geeft gelijk in kwestie huishoudelijk hulp (copy John Satter) 

 

Veel gemeenten schrappen zonder enig onderzoek de huishoudelijk hulp. Ieder(in) heeft 

gisteren bekend gemaakt dat ze hierbij op grote schaal de wet overtreden. Staatssecretaris 

Van Rijn bevestigt nu dat deze gemeenten onzorgvuldig handelen.  Hij schrijft: “Het is van 

belang en wettelijk bepaald dat de gemeente een besluit goed motiveert. Het enkele feit dat 

een gemeente minder budget tot haar beschikking heeft is onvoldoende motivatie." 

 



 

Ieder(in) is zeer verheugd dat de staatssecretaris ook aangeeft dat hij een persoonlijk gesprek de 

aangewezen weg vindt. Hij schrijft in zijn brief aan de Vaste Kamercommissie van VWS: “Er zijn 

signalen van gemeenten die individueel met inwoners in gesprek zijn gegaan over aanpassingen in 

de huishoudelijke hulp. Ik vind dat een goede handelwijze die past in de geest van de Wmo 2015, 

waar de gemeente naast de burgers staat en met hen in gesprek is. Deze persoonlijke benadering 

zorgt voor wederzijds begrip.” 

Komende rechtszaak 

Van Rijn gaat ook nog in op de mogelijke rechtszaken die komen: “Ik vind dat gemeenten zorgvuldig 

moeten zijn bij het aanpassen van de huishoudelijke hulp bij mensen met een lopende indicatie… 

Indien gemeenten dit proces desondanks niet zorgvuldig vormgeven verwacht ik dat de rechter dit zal 

sanctioneren.” 

Reactie VNG 

Ook de directeur van de Vereniging Nederlands Gemeenten (VNG) hamert op zorgvuldigheid. “Dat 

gemeenten zorgvuldig moeten zijn bij het aanpassen van de huishoudelijke hulp bij mensen met een 

lopende indicatie, dat spreekt voor zich”. 

Daarnaast nemen veel politici stelling tegen het zomaar schrappen van huishoudelijke hulp door 

gemeenten. Ze eisen dat het kabinet actie onderneemt. 

Voor meer informatie over mensen met een beperking of chronische ziekt www.iederin.nl 

 

Op 21 oktober stond Parkinsoncafe in het teken van een toneelstuk.  

Het stuk “Iedereen is een verhaal” is een complicatie van teksten, verhalen en gesprekken met 

Parkinsonpatiënten en hun zorgverleners.  

 

http://www.iederin.nl/


 

 

Het stuk werd uitgevoerd door “Het Houten Been Theater” en gespeeld door Rieke Lemmens en Peter 

Weeting, Tekst en regie is van Kees Deenik  

 

Kees Deenik heeft een poos geleden op vrijblijvende basis de cafébezoekers van het Parkinsoncafé 
Zoetermeer geïnterviewd en heeft daarover met medeweten van die cafébezoekers een toneelstuk 
geschreven. Elke Parkinsonpatiënt heeft een eigen uniek verhaal. Verhalen verwijzen naar het hier en 
nu en werpen een blik op vaak bijzondere kanten van u als patiënt. Theater en verhalen van 
Parkinsonpatiënten vormen de aanzet om met de cafébezoekers in gesprek te gaan over dit 
onderwerp. 
De spelers beeldden zowel patiënten, mantelzorgers als zorgverleners uit die op verschillende 

manieren met elkaar in gesprek waren. Bijvoorbeeld dokter-patiënt, vader-dochter maar ook een 

monoloog van een patiënt over zijn belevingen. Ook liet een van de spelers zien hoe iemand voor zijn 

ziekte gitaar speelde en naar mate de parkinson verergerde ging het gitaar spelen hem steeds 

moeilijker af. 

 

 

 

De spelers beeldden een patiënt uit die door zijn ziekte van karakter veranderde. Kortom het 

levensverhaal van wie hij of zij was voor de diagnose en na verloop van tijd na de diagnose. 

Na de voorstelling ging Kees Deenik in gesprek met de cafébezoekers door vragen te stellen zoals:  

“Weet de zorgverlener wel wie je bent en vooral voor de diagnose?” Patiënten: “dat ligt aan je 

zelf of aan wie de zorgverlener is.” #Je vertrouwt niet aan iedereen je zorgen toe #Mijn verhaal is een 

dik boek dus je kunt niet alles vertellen, je kan wel een hoofdstuk uit je leven vertellen. 

Kees vraagt aan de therapeuten: “Zou het kunnen helpen als de patiënt hun levensverhaal 

vertellen?” 

Therapeuten: “Je probeert wel kennis te maken met de mens voor de diagnose Parkinson omdat je 

vaak je behandeldoelen wil afstemmen op het leven wat iemand voor de diagnose heeft geleid en na 

de diagnose wil blijven leiden.” 

#Bij de intake wordt o.a. gevraagd naar beroep, hobby en vrije tijd  

#Hobby en vrije tijd is ook een persoonlijk verhaal 



 

#Je kan niet alles noteren #Waar ligt de grens van de privacy? #Als het de behandeling dient. 

Kees: is het verhaal van dit moment belangrijk?  #luisteren is belangrijk, het moment van vreugde 

te vertellen maar ook van verdriet. #Ik vind dat mijn lichaam mij in de steek heeft gelaten #Ik moet 

 

mijn ziekte gaan accepteren #Als je het accepteert kan je strijdbaar worden en als je er mee zit kan je 

bij de pakken neerzitten .#proberen te blijven werken #We maken nu bergwandelingen die we NU 

aankunnen. We beleven de vakanties anders we doen het nu rustiger aan. We genieten, want de 

natuur blijft mooi. #Bij parkinsoncafe kan ik delen en ervan leren #samen erin groeien #Je gaat 

dingen doen die je nog wel kan doen.  

Kees: “Als de hulpverlener vraagt hoe het gaat, wat antwoord je dan?” #Goed #“redelijk # je legt 

dan vervolgens uit waar je tegen aanloopt of waar je hulp/therapie bij nodig hebt. Je moet oppassen 

dat je niet elk pijntje en/of dingetje aan je Parkinson ophangt. Het kan ook aan het ouder worden 

liggen. Een hekje waar je vroeger over heen sprong lijkt nu veel hoger te zijn. #Je herkent je eigen 

shit #de een stort in en een ander verwerkt het en komt verder 

 

“Je hebt wat aan het Parkinsoncafé!” 

 

“Geen Parkinsonpatiënt is het zelfde, ieder mens is uniek, ieder beleeft 

het op zijn manier.” 

 

Kees Deenik beëindigt het vragenuurtje en bedankt een ieder voor zijn komst en zijn bijdrage. 

Parkinsoncafe bedankt: Kees Deenik en de spelers Rieke Lemmens en Peter Weeting. 

De heer en mevrouw Edelman, Annemieke Schipper, Liane van Nieuwenhuizen, de heer en mevrouw 

Rozendaal en Erna Weeting  worden bedankt voor de tekst ideeën. 

Rieke Lemmens en Peter Weeting. 



 

Kees Deenik 

Oproep copy 

Heeft u iets interessants gezien over Parkinson of een leuk verhaal hierover of wilt u uw persoonlijke 

ervaring kwijt stuur dan deze naar jacmir@casema.nl . 

ParkinsonCafé zal uw verhaal dan in de nieuwsbrief publiceren. 

 

Kleine bijdrage t.b.v Parkinsoncafé 

Het bestaan van het Parkinsoncafe hangt o.a. af van onze sponsoren en kleine giften van onze 
bezoekers. Onze sponsors hebben ons geholpen aan een startkapitaal om het Parkinsoncafe op te 
zetten. Om ook in de toekomst zeker te zijn van onze bijeenkomsten vragen wij om een vrijwillige 
kleine bijdrage. Elk bedrag is welkom maar u mag ook een sponsor aandragen. 

Deze bijdrage kunt u storten op NL98 INGB 0675 9190 88 t.n.v. J.J.M. de Roos 

 

Lid worden van de Parkinsonvereniging? 

Het is goed om te weten dat het lidmaatschap u niets hoeft te kosten. De meeste 
ziektekostenverzekeraars vergoeden de jaarlijkse contributie. 

Lid of donateur worden kan via de website www.parkinson-vereniging.nl of door te 
bellen naar 030 – 656 13 69 

Het lidmaatschap kost minimaal € 35 per jaar (incl. Parkinson-Magazine en 
uitnodigingen bijeenkomsten) 

Donateur worden kost minimaal € 25 per jaar. 

mailto:jacmir@casema.nl
http://www.parkinson-vereniging.nl/


 

onze sponsoren: 

 

 

 

 



 

 


